
Jaarverslag oudervereniging Willibrordusschool Diessen 2021-2022 

 

Bestuur oudervereniging: 

Sandra van Overbeek  voorzitter  
Marit Matheeuwsen secretaris 
Marion Versteijnen/ Marieke van Gils penningmeester 
Debbie Wieskamp  
Meike Schoonus 
Marieke Hendriks 
Marit Matheeuwsen 
Natalie de Laat 
Willeke van Gerwen 
Lieke Huijbers 
Natja Twigt 

Aan het einde van het schooljaar hebben we afscheid genomen van Debbie, Marion, 
Marieke Hendriks we hebben ze bedankt voor hun jarenlange inzet voor alle kinderen. 
Marieke van Gils heeft hierbij de taken als penningmeester van Marion overgenomen. 

Taken en verantwoordelijkheden van de Oudervereniging:  

1. Opzetten en organiseren van diverse schoolactiviteiten d.m.v. het inzetten van 
werkgroepen in samenspraak met het schoolteam. Bij vele van de activiteiten wordt ook een 
beroep gedaan op de hand- en spandiensten van andere ouders. Zonder deze hulp zouden 
we als Oudervereniging de activiteiten niet door kunnen laten gaan.  

2. Financieren van deze activiteiten uit inkomsten van vaste bijdragen van de ouders. In 
principe zijn alle ouders lid van de oudervereniging en betalen zij de vrijwillige 
ouderbijdrage.  

3. Vergaderen (minstens 5x per jaar) om de voortgang en uitvoering van de activiteiten te 
bespreken.  

4. Vragen en onderwerpen bespreken, die betrekking hebben op het reilen en zeilen in en 
rondom school. Dit kunnen ook vragen vanuit andere ouders zijn. Bij voldoende 
eensgezindheid kunnen aanbevelingen en/ of verzoeken voor informatie gericht worden tot 
het schoolteam, medezeggenschapsraad of die instantie, die een relatie heeft met de 
betrokken vragen en/ of onderwerpen.  

Vergaderingen 

Alle vergaderingen van de oudervereniging zijn bijgewoond door directeur Frank van Geet. 

Er is door andere ouders geen gebruik gemaakt om een vergadering van de oudervereniging 
bij te wonen. 

 



De volgende onderwerpen zijn besproken in de vergaderingen van schooljaar 2021/2022: 

- Schoolfotograaf 
De foto’s van de fotograaf viel bij veel kinderen erg tegen, o.a. door de gekozen 
achtergrond. Frank is in gesprek geweest met de fotograaf en deze beloofd 
beterschap. Nieuwe afspraak staat gepland op 16 maart 2023.  

- Dag van de Samenwijsmedewerker 
In overleg met Frank is deze afgeschaft.  

- Sinterklaas 
I.v.m. Corona is er geen spectaculaire aankomst geweest. Maar heeft de sint en zijn 
pieten de gymzaal gebruikt om de kinderen wel te kunnen ontvangen. Sinds 2 jaar 
komen de sint en zijn pieten uit Goirle deze overstap van sint en pieten is positief 
ontvangen. Hiermee is ook de kans op herkenning door de kinderen minimaal 
geworden. Daarnaast zijn de sint en pieten altijd dezelfde personen welke 
enthousiast en vol energie de kinderen entertainen.   

- Kerst 
I.v.m. Corona en de sluiting van de scholen is er last minute de kerstmiddag naar 
voren geschoven. Kinderen en leraren hebben een gezellige lunch gedaan en leuke 
invulling van de middag. De oudervereniging heeft hierbij gezorgd voor drinken en 
wat lekkers.  

- Werkgroep verkeer 
Verkeersexamen is goed verlopen. 

- Carnaval 
I.v.m. Corona hiervoor een aangepast programma gedaan. De kinderen bleven op 
school en hier was een programma opgezet in samenspraak met de oudervereniging. 
Oudervereniging zorgde voor chips en drinken.   

- Sport en speldag,  
De organisatie van de sport en spel-dag lag bij school en de oudervereniging heeft 
hierin ondersteund. School heeft hierbij het sportbureau benaderd voor begeleiding 
van de spellen, hiervoor werden stagiaires ingezet. De dag vond plaats voor gr 1,2,3 
op school en 4,5,6,7,8 op de Alsie. De oudervereniging heeft getrakteerd op ijsjes 
deze middag. Uit de evaluaties kwam naar voren dat veel ouders die op de Alsie 
geholpen hebben deze dag zich erg gestoord hebben aan het feit dat leraren “vrij” 
rond mochten lopen en niet ingedeeld werden bij groepjes/activiteiten. De ervaring 
was dat deze daardoor veel rond liepen / samen koffie aan het drinken waren en niet 
bezig waren met de kinderen. Dit maakte bij de hulpouders dat zij meer druk 
ervaarde, zich erg verantwoordelijk voelde over de kinderen. En dat de balans 
professional / hulpouder zoek was.  

- Schoolreis 
De schoolreis vond plaats op 8 oktober 2021 en ging naar Toverland met de bussen. 
Een geslaagde dag met prachtig weer.  

- Algemene Ouderavond 
Door Corona heeft deze avond dit jaar geen doorgang gevonden.  

- Leraren 
Dit jaar had Juffrouw Anja een jubileum. Er is gezorgd voor een presentje.  
 



          
Financieel overzicht schooljaar 2017-
2018 

2021-
2022       

          

Beginsaldo 22-7-2021 €6528,16        

          

          

          

          

        
 

          

Uitgaven      Inkomsten     

           

Sinterklaas   € 694,39 Ouderbijdrage  € 7.989,00  

           

Kerst    € 94,96 Rente   € 0,72  

           

 Tosti ijzers   

 €             
65,98  Tank en schenk  € 20,62  

           

Schoolreis   

 €       
8.465,00  ouders groep 8  € 760  

       
    

Schoolverlaters groep 8  € 2.660 Teruggave schoolreis € 400  

           

uitgaven bankkosten  € 119,40       

           

terugstorting ouderbijdrage  € 270       

           

Carnaval    € 71       

           

Koningsspelen   € 243,05       

           

Afscheid ouderraad   € 65,00       

             
Totaal:    € 12.749,03 Totaal:   € 9.170,34  

          

          

          

     Inkomsten - uitgaven =     €- 3578,69  

          

                    

     Lopende rekening 23-7 € 79,90  

     Spaarrekening 11-7  € 2.869,57  
Eindsaldo 31-7-
2018 

25-7-
2022       € 2.949,47  



De oudervereniging kan voor een goed verloop van alle activiteiten niet zonder de hulp van 
ouders. Bij deze willen wij iedereen dan ook heel hartelijk bedanken die op een of andere 
manier zijn/ haar steentje in het schooljaar 2021/ 2022 heeft bijgedragen. Bedankt!  

Wij hopen u in het schooljaar 2022/ 2023 graag opnieuw te zien!  

Namens de oudervereniging:  
Sandra van Overbeek     voorzitter  

Marit Matheeuwsen     secretaris 

Marion Versteijnen/ Marieke van Gils penningmeester 

 

 

 

 


